

الإقرار والتوقيع:	Declaration and signature:
1. انني أفهم بأن المعلومات المقدمة من قبلي تغطيها الأحكام الكاملة للشروط والاحكام التي تنظم علاقة صاحب الحساب مع بنك الامارات دبي الوطني ش.م.ع/ الامارات دبي الوطني للأوراق المالية ذ.م.م/ الامارات دبي الوطني كابيتال ش.م.خ التي تنص على كيف يجوز لبنك الامارات دبي الوطني استخدام ومشاركة المعلومات المقدمة من قبلي.	1. I understand that the information supplied by me is covered by the full provisions of the terms and conditions governing the Account Holder's relationship with Emirates NBD Bank PJSC / Emirates NBD Securities LLC / Emirates NBD Capital PSC setting out how Emirates NBD may use and share the information supplied by me.
2. أقر أن المعلومات الواردة في هذا النموذج والمعلومات المتعلقة بحامل الحساب واي حساب/ حسابات قابلة للإبلاغ عنها يجوز تقديمها الى السلطات الضريبية في الدولة التي يتم فيها الاحتفاظ بهذا الحساب/ الحسابات ومبادلتها مع السلطات الضريبية في دولة أو دول أخرى والتي يجوز فيها لحامل الحساب وفقا للاتفاقيات بين الحكومات مبادلة معلومات الحساب المالية.	2. I acknowledge that the information contained in this form and information regarding the Account Holder and any Reportable Account(s) may be provided to the tax authorities of the country in which this account(s) is/are maintained and exchanged with tax authorities of another country or countries in which the Account Holder may be tax resident pursuant to intergovernmental agreements to exchange financial account information.
3. أشهد أنني صاحب الحساب (أو أنا مفوض بالتوقيع عن صاحب الحساب) لجميع الحساب/ الحسابات التي يتعلق بها هذا النموذج.	3. I certify that I am the Account Holder (or am authorized to sign for the Account Holder) of all the account(s) to which this form relates.
4. أقر بأن جميع البيانات الواردة في هذا الإقرار هي صحيحة وكاملة على حد علمي واعتقادي.	4. I declare that all statements made in this declaration are to the best of my knowledge and belief, correct and complete.
5. أتعهد بإخطار بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع/شركة الإمارات دبي الوطني للأوراق المالية/شركة الإمارات دبي الوطني كابيتال ش.م.خ في غضون 30 يوماً من أي تغيير في الظروف التي تؤثر على الوضع الضريبي لإقامة الفرد المحدد في هذا النموذج، أو إذا كانت المعلومات المقدمة هنا غير صحيحة، ولتزويد بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع/شركة الإمارات دبي الوطني للأوراق المالية/شركة الإمارات دبي الوطني كابيتال ش.م.خ بشهادة ذاتية محدثة مناسبة والإعلان في غضون 90 يوماً عن هذا التغيير في الظروف.	5. I undertake to advise Emirates NBD Bank PJSC /Emirates NBD Securities LLC / Emirates NBD Capital PSC within 30 days of any change in circumstances which affects the tax residency status of the individual identified in this form or causes the information contained herein to become incorrect, and to provide Emirates NBD Bank PJSC /Emirates NBD Securities LLC / Emirates NBD Capital PSC with a suitably updated self-certification and declaration within 90 days of such change in circumstances.
6. أؤكد على أنه في جميع الظروف، لن يكون البنك، موظفيه أو متعايديه مسؤولون عن أية اضرار مباشرة، غير مباشرة، عارضة، خاصة، عقابية أو تبعية والتي قد تنتج بأي طريقة لاعتمادهم على المعلومات.	6. I confirm that under no circumstances shall the bank, its employees or its contractors be liable for any direct, indirect, incidental, special, punitive or consequential damages that may result in any way from their reliance on the information.
7. أؤكد أنني قدمت شهادة قانون الامتثال الضريبي/المعايير الموحدة للإبلاغ الضريبي (FATCA/CRS) الذاتية هذه طوعاً، دون مشورة أو مساعدة من بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع/شركة الإمارات دبي الوطني للأوراق المالية/ شركة الإمارات دبي الوطني كابيتال ش.م.خ.	7. I confirm that I have provided this FATCA/CRS self-certification willingly, without advice or help from Emirates NBD Bank PJSC /Emirates NBD Securities LLC / Emirates NBD Capital PSC..
8. إنني أفهم أن تقديم معلومات خاطئة أو مضللة حول الوضع الضريبي للفرد أو الإقامة الضريبية بعد انتهائنا لقرار مجلس الوزراء الإماراتي وهناك عقوبة مالية؛ يمكن قراءة المزيد من التفاصيل على https://mof.gov.ae/fatca-and-crs/	8. I understand that providing false or misleading information with regards to individual tax status or tax residency is a violation of UAE Cabinet Resolution and has a financial penalty; more details can be read on https://mof.gov.ae/fatca-and-crs/ .
9. أفهم أنه للتحقق من هيكلة تنسيق رقم التعريف الضريبي للبلدان المقيمة في الضرائب من الممكن الإطلاع عليها بزيارة موقع منظمة التعاون الاقتصادي والتنمية على https://www.oecd.org/tax/automatic-exchange/crs-implementation-and-assistance/tax-identificationnumbers	9. I understand that for checking the TIN structure/format for respective tax resident country/ies, OECD website can be referred to at https://www.oecd.org/tax/automatic-exchange/crs-implementation-and-assistance/tax-identificationnumbers .
10. أفهم أن بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع/شركة الإمارات دبي الوطني للأوراق المالية/شركة الإمارات دبي الوطني كابيتال ش.م.خ لا يقدم أي مشورة ضريبية.	10. I understand that Emirates NBD Bank PJSC /Emirates NBD Securities LLC / Emirates NBD Capital PSC does not provide any tax advice.

Customer Signature

FOR BANK USE ONLY			
Branch			
Signature Verified by		Authorised by	
Back Office			
Updated by		Authorised by	